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Pátek 26.8. 

ALBERTA 

Moto: Fortis et liber (Lat.) ς α{ƛƭƴł ŀ ǎǾƻōƻŘƴłά 

Hlavní město: Edmonton 

Státní strom: .ƻǊƻǾƛŎŜ ǇƻƪǊƻǳŎŜƴł 

 

błŘƘŜǊƴŞ ǊłƴƻΦ bŀ ǊƻȊŘƝƭ ƻŘ błǊƻŘƴƝƘƻ ǇŀǊƪǳ DƭŀŎƛŜǊΣ ƪŘŜ ōȅƭƻ Ǌłƴƻ ǾȌŘȅ ǇƻŘ ƴǳƭƻǳΣ ǘŀŘȅ ōȅƭƻ 
ǇǌƝƧŜƳƴŠΦ /ŜƭŞ ƳƝǎǘƻ ǎŜ ƴłƳ ȊŘłƭƻΣ Ƨŀƪƻ ǊłƧΦ 

 

 SƻǳőłǎǘƝ ƪŜƳǇǳ bylo i ƎƻƭŦƻǾŞ ƘǌƛǑǘŠ 

 

WŜƭƛ ƧǎƳŜ ƴŀ ǎŜǾŜǊ ŀ ǇǊǾƴƝ ƻǎŀŘŀ Ǿ YŀƴŀŘŠΣ ƪŘŜ ƧǎƳŜ ȊŀǎǘŀǾƛƭƛΣ ǎŜ ƧƳŜƴƻǾŀƭŀ Radium Hot Springs 

¿ƛƧŜ ȊŘŜ ŀǎƛ улл ƭƛŘƝ ŀ ƴŀŎƘłȊƝ ǎŜ Ǿ ƻōƭŀǎǘƛ 9ŀǎǘ YƻƻǘƴŜȅΣ ōŠȌƴŠ ǎŜ ǌƝƪł ǇƻǳȊŜ Radium. tƻǘŞΣ Ŏƻ ǾŜ ǾƻŘŠ 
ōȅƭƛ ȊƧƛǑǘŠƴȅ ǎǘƻǇȅ ǊŀŘƛƻŀƪǘƛǾƴƝƘƻ ǇǊǾƪǳ ǊŀŘƛŀΣ ǘŀƪ ƧƳŞƴƻ ǇǌŜǑƭƻ ƛ Řƻ ƴłȊǾǳ ǘŜǇƭȇŎƘ ǇǊŀƳŜƴǻΦ YƻƳǇƭŜȄ 
ǘŜǇƭȇŎƘ ǇǊŀƳŜƴǻ ǎŜ ǾȅǳȌƝǾł ƪŜ ƪƻǳǇŜƭƝƳ ǾŜ ŘǾƻǳ ǾŜƭƪȇŎƘ ōŀȊŞƴŜŎƘ 
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V ƻǎŀŘŠ wŀŘƛǳƳ ƧǎƳŜ ǎƛ 
ǾȅƳŠƴƛƭƛ ¦{ ŘƻƭŀǊȅ Ȋŀ /!b 
ŘƻƭŀǊȅΦ .ŀƴƪƻǾƴƝ ǵǌŜŘnice 
byla ze SlovenskaΣ ōȅƭŀ Ƴƛƭł ŀ 
ǇǌƝƧŜƳƴłΦ 

aƴŜ ŀƭŜ ƳƴƻƘŜƳ ǾƝŎŜ 
ȊŀƧƝƳŀƭƛ ŘǾŀ Ŏȅƪƭƛǎǘƛ - Chris 
z !ƴƎƭƛŜ ŀ ƧŜƘƻ ǇǌƝǘŜƭƪȅƴŠ 
z IƻƭŀƴŘǎƪŀΣ ƪǘŜǌƝ ǇǊƻƧƝȌŘŠƭƛ 

Ameriku na kole; mŀƧƝ ƴŀ ǘƻ мн ƳŠǎƝŎǻ ŀ ƻ ǎǾŞ ŎŜǎǘŠ ǇƝǑƝ ōƭƻƎ ƴŀ ǿŜōƻǾŞ ǎǘǊłƴŎŜΦ 5ƻƪłȊŀƭ ōȅŎƘ ǎ nimi 
pƻƘƻǾƻǌƛǘ ƛ ƳƴƻƘŜƳ ŘŞƭŜΣ ŀƭŜ őŀǎǳ ōȅƭƻ ƳłƭƻΦ bŀ ǇƻǑǘŠ ƧǎŜƳ Ǉƻǎƭŀƭ ƴŀ ȊłƪƭŀŘƴǳ Řƻ /w ǇƻǎƭŜŘƴƝ 
pohledy a v ƻǎŀŘŠ ƧǎƳŜ ȊŀƪƻǳǇƛƭƛ 
povolenku ke vstupu do 3 NP 
v YŀƴŀŘŠ Ȋŀ пфΦол /!5Φ 

YǊłǘŎŜ ǇƻǘŞΣ Ŏƻ ƧǎƳŜ ǾȅƧŜƭƛ Ȋ Radia, 
ōȅƭŀ ƻǇŠǘ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘ ƪ ŦƻŎŜƴƝΦ 
½ŀǎǘłǾƪŀ ƴŀ ƳƻǎǘŠΣ ƻōǊłȊƪȅ ǵŘƻƭƝΣ 
ŀ ǇǊƻ ƳƴŜ ƛ ǎŜǘƪłƴƝ ǎ ǾŜǎŜƭȇƳ 
aƳŜǊƛŎƪȇƳ ŎȅƪƭƛǎǘƻǳΦ /ƘǊƛǎǘ ƧŜŘƭ 
placku tortillu a zobal k ǘƻƳǳ ƴŠŎƻ 
ȊŜ ǎłőƪǳΦ IŜȊƪȅ ǎŜ Ƴƛ ǎ ƴƝƳ 
ǇƻǾƝŘŀƭƻΣ ŀƭŜ ƪŘȅȌ ƧǎŜƳ Ƴǳ 
ƻȊƴłƳƛƭΣ ȌŜ ƳǻƧ ƪŀƳŀǊłŘ ƧŜ ǾŜ 
ǎǇŠŎƘǳ ŀ ƳǳǎƝƳ ǘŜŘȅ ƪƻƴőƛǘΣ ǘŀƪ 
ǎŜ ǊƻȊŜǎƳłƭΣ ŀ ǌŜƪƭΣ ȌŜ ǘƻ ȊƴłΧ 
WŜƘƻ ǇƻȊŘǊŀǾ Ǉǌƛ ƭƻǳőŜƴƝΚ !ƴƻΣ 
ōȅƭƻ ǘƻ ƻǇŠǘΥ άtǌŜƧƛ ƘŜȊƪȇ ŘŜƴΗά 

 

K ƴŀǑƝ ŘŀƭǑƝ ŘŜǎǘƛƴŀŎƛ-Lake Louise-ƧǎƳŜ ǇǊƻƧƝȌŘŠƭƛ ǘƻǳǘƻ ƪǊŀƧƛƴƻǳ - ǌŜƪȅΣ ƘƻǊȅΣ ƭŜǎȅΣ ƪǾŠǘƛƴȅΣ ǇǊƻǎǘŠ 
ǇǌƝǊƻŘŀ Ǿ ǘƻƳ ƴŜƧƭŜǇǑƝƳ 
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błǑ ŘƴŜǑƴƝ ŎƝƭ ς jezero Louise ς je 
ǳǇǊƻǎǘǌŜŘ Národního parku Banff, 
v ƪŀƴŀŘǎƪȇŎƘ {ƪŀƭƛǎǘȇŎƘ ƘƻǊłŎƘΦ 
{ǇƻŘƴƝ ƻōǊłȊŜƪ ǾŜƭƳƛ ǾȇǎǘƛȌƴŠ ǳƪŀȊǳƧŜ 
ŎŜƭƻǳ ǘǳ ƴłŘƘŜǊǳ ǇŀǊƪǳΦ 

Banff National Park ƧŜ ƴŜƧǎǘŀǊǑƝ 
ƴłǊƻŘƴƝ ǇŀǊƪ Ǿ YŀƴŀŘŠ όȊŀƭƻȌŜƴ муурύΦ 
bŀŎƘłȊƝ ǎŜ ммл-мул ƪƳ ƴŀ ȊłǇŀŘ ƻŘ 
Calgary, v provincii Alberta. Na ploǑŜ 
6,641 km2 (ƪǊŀƧ ±ȅǎƻőƛƴŀ - 6,795km2) 
ƴŀƧŘŜƳŜ ƘƻǊȅΣ ƭŜŘƻǾŎŜ ŀ ƭŜŘƻǾŎƻǾł 
ǇƻƭŜ όǇǊƻǇƻƧŜƴł ƭŜŘƻǾŎƻǾł ǵŘƻƭƝύΣ 
ƘǳǎǘŞ ƧŜƘƭƛőƴŀǘŞ ƭŜǎȅ ŀ ŀƭǇǎƪƻǳ ƪǊŀƧƛƴǳΦ 

bŜƧȊƴłƳŠƧǑƝ ƭŜŘƻǾŎƻǾŞ ǇƻƭŜ tŀǊƪǿŀȅ 
ǎŜ ǊƻȊǇƝƴł ƴŀ ǎŜǾŜǊ ƻŘ ƧŜȊŜǊŀ [ƻǳƛǎŜ 
k błǊƻŘƴƝƳǳ ǇŀǊƪǳ WŀǎǇŜǊΦ błǊƻŘƴƝ 
park Yoho (ƪǘŜǊȇ ōǳŘŜƳŜ ǇǊƻƧƝȌŘŠǘ ǾŜ 
ǎƳŠǊǳ ƴŀ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊύ ǎƻǳǎŜŘƝ ƴŀ 
ȊłǇŀŘŠΣ ȊŀǘƝƳŎƻ błǊƻŘƴƝ ǇŀǊƪ YƻƻǘƴŜȅ 
navazuje na jihu.  

IƭŀǾƴƝƳ ƪƻƳŜǊőƴƝƳ ŎŜƴǘǊŜƳ .bt ƧŜ 
ƳŠǎǘƻ .ŀƴŦŦΣ Ǿ ǵŘƻƭƝ ǌŜƪȅ .ƻǿΦ 

 

 

 

błǊƻŘƴƝ ǇŀǊƪ .ŀƴŦŦ Ƴł ǎǳōǇƻƭłǊƴƝ ǇƻŘƴŜōƝ όŎƘŀǊŀƪǘŜǊƛǎǘƛŎƪŞ ŘƭƻǳƘƻǳΣ ƻōǾȅƪƭŜ ǾŜƭƳƛ ƳǊŀȊƛǾƻǳ ȊƛƳƻǳ 
ŀ ƪǊłǘƪȇƳ ŎƘƭŀŘƴȇƳ ƴŜōƻ ƳƝǊƴȇƳ ƭŞǘŜƳύ ǎŜ ǘǌŜƳƛ ŜƪƻǊŜƎƛƻƴȅ όƎŜƻƎǊŀŦƛŎƪȅ ŘŜŦƛƴƻǾŀƴł ƻōƭŀǎǘ ƳŜƴǑƝ 
ƴŜȌ ōƛƻǊŜƎƛƻƴΣ ƪǘŜǊȇ ƧŜ ȊŀǎŜ ƳŜƴǑƝ ƴŜȌ ŜƪƻȊƽƴŀ)Σ ǾőŜǘƴŠ ƳƻƴǘłƴƴƝƘƻ όƭŜǎȅύΣ ǎǳōŀƭǇƝƴǎƪŞƘƻ όƭŜǎƴƝ 
ƭƻǳƪȅ ŀ ǘǳƴŘǊȅύ ŀ ŀƭǇƝƴǎƪŞƘƻ όƘƻƭŞ ǎƪłƭȅ ŀ ƭŜŘȅύΦ Wǎƻǳ ȊŘŜ ȊŀǎǘƻǳǇŜƴƛ ǎŀǾŎƛΣ Ƨŀƪƻ ƎǊƛȊȊƭȅΣ ǇǳƳŀΣ 
ƭŀǎƛŎƻǾƛǘƝ όőŜƭŜř ǑŜƭŜƳύΣ ƭƻǎΣ ƪŀƳȊƝƪ ōŠƭłƪΣ ƧŜƭŜƴΣ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǎŜ ǎǘƻǾƪami ǇǘŀőƝŎƘ ŘǊǳƘǻΦ IŀŘƛ ŀ 
ƻōƻƧȌƛǾŜƭƴƝŎƛ Ƨǎƻǳ ȊŀǎǘƻǳǇŜƴƛ ǘŀƪŞ ǌŀŘƻǳ ŘǊǳƘǻΦ 
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błǊƻŘƴƝ ǇŀǊƪ .ŀƴŦŦ ƧŜ ƴŜƧƴŀǾǑǘŠǾƻǾŀƴŠƧǑƝ ŘŜǎǘƛƴŀŎƝ ǘǳǊƛǎǘǻ Ǿ ǇǊƻǾƛƴŎƛƛ !ƭōŜǊǘŀΣ ŀ ƧŜŘƴƝƳ Ȋ ƴŜƧőŀǎǘŠƧƛ 
ƴŀǾǑǘŠǾƻǾŀƴȇŎƘ ƴłǊƻŘƴƝŎƘ ǇŀǊƪǻ {ŜǾŜǊƴƝ !ƳŜǊƛƪȅΦ hǎŀŘŀ Lake Louise ƭŜȌƝ рп ƪƳ ƴŀ ǎŜǾŜǊƻȊłǇŀŘ ƻŘ 
ƳŠǎǘŀ .ŀƴŦŦΣ ŀ ƧŜƧƝ ǎƻǳőłǎǘƝ ƧŜ ƛ ǎŀƳƻǘƴŞ ƧŜȊŜǊƻ [ƻǳƛǎŜΣ ƪǘŜǊŞ ōȅƭƻ ǇƻƧƳŜƴƻǾŀƴŞ Ǉƻ ǇǊƛƴŎŜȊƴŠ [ƻǳƛǎŜ  
Alberta (1848-мфофύ/ŀǊƻƭƛƴŜ !ƭōŜǊǘŀΣ őǘǾǊǘł ŘŎŜǊŀ ƪǊłƭƻǾƴȅ ±ƛŎǘƻǊƛŜ ŀ ǇǊƛƴŎŜ !ƭōŜǊǘŀΦ 

tǌƛƧŜƭƛ ƧǎƳŜ Řƻ ƻǎŀŘȅ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜ ƪǊłǘŎŜ Ǉƻ ǇƻƭŜŘƴƛΣ ŀ ǇƻŘƭŜ ǾŜƭƪŞƘƻ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǘǳǊƛǎǘǻ ƪƻƭŜƳ ƴłǎΣ ƧǎƳŜ 
ǘǳǑƛƭƛΣ ȌŜ ƪŜƳǇ ōǳŘŜ ǳǊőƛǘŠ ƻōǎŀȊŜƴΦ ¦ ǾŎƘƻŘǳ Řƻ ƪŜƳǇǳ ǾƛǎŜƭ ǎƪǳǘŜőƴŠ ƴłǇƛǎ- NO VACANCY ς όǇƭƴŠ 
ƻōǎŀȊŜƴƻύΦ tǌŜǎǘƻ ƧǎŜƳ ƧŜƭ Řłƭ ŀ ȊŀǎǘŀǾƛƭ ǳ ƻƪŞƴƪŀ ōǳŘƪȅ ƪŀƳǇǳΦ ¿ŜōǊŀƭƛ κ ǇǊƻǎƛƭƛ ƧǎƳŜ ƻ ƧŜŘƴǳ ƴƻŎΣ a 
ǑǘŠǎǘƝ ǎŜ ƴŀ ƴłǎ ƻǇŠǘ ǳǎƳłƭƻΣ ǇŀǊŎŜƭŀ Ȋŀ /!5 нрΦлл ƴŀ ƧŜŘǳ ƴƻŎ ōȅƭŀ ǾƻƭƴłΦ {Ŝ ǾǑƝ ǾȇōŀǾƻǳ - ǘŜǇƭŞ 
ǎǇǊŎƘȅΣ ŜƭŜƪǘǊƛŎƪł ȊłǎǳǾƪŀ ƴŀ ƴŀōƝƧŜƴƝ ōŀǘŜǊƛƝΣ ŘƻƪƻƴŎŜ ƛ ŜƭŜƪǘǊƛŎƪȇ Ǉƭƻǘ ƻƪƻƭƻ ǘłōƻǊŀΣ Ƨŀƪƻ ƻŎƘǊŀƴŀ 
ǘłōƻǊƴƝƪǻ ǇǌŜŘ ƳŜŘǾŠŘȅΦ WŀƪƳƛƭŜ ƧǎƳŜ ƻȊƴŀőƛƭƛ ƴŀǑƛ αƳƛƭƻǳά ǇŀǊŎŜƭǳ ŀ ǊȅŎƘƭŜ ƴŠŎƻ ǇƻƧŜŘƭƛΣ ǘŀƪ ƻŘƧŜȊŘ 
k jezeru Louise. 

tǌƛƧŜƭƛ ƴŀƘƻǊǳ ƴŀ ǇŀǊƪƻǾƛǑǘŠΣ 
ale ǘŀƳ ōȅƭƻ ōŜȊƴŀŘŠƧƴŠ ǇƭƴƻΦ 
bŜȊōȇǾŀƭƻ ƴŜȌ ǎŜ ǾǊŀŎŜǘ 
ȊǇłǘƪȅ ŀ ƘƭŜŘŀǘ ƳƝǎǘƻΣ ƪŘŜ 
ōȅƭƻ Ǿƻƭƴƻ ǳ ǎƛƭƴƛŎŜΣ ŎƻȌ 
ǾȅǇŀŘŀƭƻ ƴŀ ƘƻŘƴŠ ŘŀƭŜƪƻ ƻŘ 
ǎŀƳƻǘƴŞƘƻ ƧŜȊŜǊŀΦ aǻƧ ǇŀǊǙłƪ 
±t ǘƻ ƴŜǾȅŘǊȌŜƭ ŀ ǾȅǎǘƻǳǇƛƭ ǳȌ 
ƴŀƘƻǌŜ ƴŀ ƻōǎŀȊŜƴŞƳ 
ǇŀǊƪƻǾƛǑǘƛΣ ȊŀǘƝƳŎƻ Ƨł ƧŜƭ 
zpłǘƪȅ ŀ ƘƭŜŘŀƭ ƳŜȊŜǊǳ 
k ǇŀǊƪƻǾłƴƝΦ PǌŜŎƛ ƧŜƴ se mi 
ǇƻŘŀǌƛƭƻ zaparkovat, sebral 
jsem ǎǾǻƧ ōŀǘƻƘΣ ƧƝŘƭƻΣ ǇƛǘƝ ŀ 
ǘǊŜƪƻǾŞ ƘƻƭŜ, a vyrazil mezi 
ǎǘƻǾƪȅ ǘǳǊƛǎǘǻ ƪ jezeru Louise. 
aŀǇǳ ƧǎŜƳ ƴŜƳŠƭΣ ŀƭŜ ǳ 
ƧŜȊŜǊŀ ōȅƭȅ ǎƳŠǊƻǾƪȅ ƴŀ ǊǻȊƴŞ 

ǎǘŜȊƪȅΣ ŀ Ƨł ǎƛ ǾȅōǊŀƭ ǘǳ ǾŜŘƻǳŎƝ k Six Glacier Plain. tƻŘƭŜ ƻȊƴŀőŜƴƝ ǘŀƳ ƳŠƭƛ ǎŜǊǾƝǊƻǾŀǘ ƛ őŀƧΣ ŀ ǘƻ Ƴƛ 
ǾȅƘƻǾƻǾŀƭƻΗ bŜƧǇǊǾŜ ƧǎŜƳ ǑŜƭ Ǉƻ ǎǘŜȊŎŜ Lake Anges TrailΣ ŀ ǎƛŎŜ ŀȌ ƪ Mirror Lake, kde jsem zahnul 
ŘƻƭŜǾŀ ǎƳŠǊŜƳ ƪ Six Glacier Plain (tƭŀƴƛƴŀ ǑŜǎǘƛ ƭŜŘƻǾŎǻύΦ 



151 
 

bŀ Ǉƭŀƴƛƴǳ ǑŜǎǘƛ 
ƭŜŘƻǾŎǻ Ƨsem 
dorazil docela 
ȊƴƛőŜƴȇΣ ŀƭŜ ƪŘȅȌ 
ƧǎŜƳ ǾƛŘŠƭΣ ƪƻƭƛƪ 
ŎƘǘŠƭƛ Ȋŀ ƪłǾǳ όф 
ŘƻƭŀǊǻύΣ ǘŀƪ ƧǎŜƳ 
ǊŀŘŠƧƛ ŘƻǇƛƭ ǎǾƻǳ 
termosku. Vracel 
jsem se stejnou 
cestou, ale to bylo 
ǑǇŀǘƴŠΗ ¦ŘŠƭŀƭ ƧǎŜƳ 
ŎƘȅōǳΣ ǇǊƻǘƻȌŜ 
ƧŜŘƴƻŘǳǑƝ ŀ ƪǊŀǘǑƝ 
stezka vedla pode 
ƳƴƻǳΦ όŎƘȅōŠƭŀ Ƴƛ 
mapa). V ƴŜƧōƭƛȌǑƝƳ 
ƳƻȌƴŞƳ ƳƝǎǘŠ 
ƧǎŜƳ ǘŜŘȅ ǎŜǑŜƭ 
Řƻƭǻ ŀ ōǊȊȅ ƧǎŜƳ ǑŜƭ 

Ǉƻ ǊƻǾƛƴŠ ƻƪƻƭƻ ƧŜȊŜǊŀ [ƻǳƛǎŜΦ ½ƪǊŀǘƪŀ ǾŜŘƭŀ ǇƻǊƻǎǘŜƳΣ ƪŘŜ ƴŜŎƘƻŘƛƭƛ ȌłŘƴƝ ƭƛŘŞΣ ŀ ǇǊƻǘƻȌŜ ƧǎŜƳ ƴŜƳŠƭ 
ŎƘǳǙ ǎŜ Ǉƻǘƪŀǘ ǎ ȌłŘƴȇƳ ƳƝǑƻǳΣ ǘŀƪ ƧǎŜƳ ǇƻǳȌƛƭ ǘǊƛƪ ǎ ǇƭŀǎǘƻǾƻǳ ƭŀƘǾƝ ŀ ƛƴǘŜƴȊƛǾƴŠ ŘŠƭŀƭ ǊłƳǳǎ. 

 

2ŀƧƻǾƴŀ ƴŀ tƭŀƴƛƴŠ ǑŜǎǘƛ ƭŜŘƻǾŎǻ 

2ŀƧƻǾƴǳ ƴŜŎƘŀƭŀ ǇƻǎǘŀǾƛǘ ȌŜƭŜȊƴƛőƴƝ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ Canadian Pacific Railway, v ǊƻŎŜ мфнпΣ ƴŀ ŘƻǇƻǊǳőŜƴƝ 
ǎǾŞƘƻ ǑǾȇŎŀǊǎƪŞƘƻ ǇǊǻǾƻŘŎŜΣ ƪǘŜǊȇ ǘǳŘȅ ǇǊƻǾłȊŜƭ Ƙƻǎǘȅ ŎŜǎǘƻǳ ƪ ŎƘŀƭǳǇŠ !ōōƻǘ tŀǎǎ IǳǘΦ bŀ ȊǇłǘŜőƴƝ 
ŎŜǎǘŠ ƻƪƻƭƻ ƧŜȊŜǊŀ [ƻǳƛǎŜ ƧǎŜƳ ƴŠƪƻƭƛƪǊłǘ ǎƭȅǑŜƭ ǘŀƧŜƳƴŞΣ ƘƭǳōƻƪŞ ŀ ƳƻƘǳǘƴŞ ȊǾǳƪȅΣ ƪǘŜǊŞ ōȅŎƘ 
ǇǌƛǊƻǾƴŀƭ ƪ ŀŜǊƻŘȅƴŀƳƛŎƪŞƳǳ ǘǌŜǎƪǳ letadla, toto bylo ale jakoby z ǇƻŘȊŜƳƝΦ {ŀƳƻȊǌŜƧƳŠΣ ȌŜ ǘƻ 
ǇƻŎƘłȊŜƭƻ Ȋ ƭŜŘƻǾŎǻΣ ƪǘŜǊŞ ǇǊŀǎƪŀƭƛ κ ǊƻȊǘłǾŀƭƛΦ bŜƧŜƴ ƧłΣ ŀƭŜ ƛ ƻǎǘŀǘƴƝ ƭƛŘŞ ǎŜ Ȋastavovali a koukali 
ǎƳŠǊŜƳ k ledovci. 
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aǻƧ ƻŘǇƻƭŜŘƴƝ ǾȇǑƭŀǇ ōȅƭ ŘƻŎŜƭŀ ƴłǊƻőƴȇΣ ŀ ǳȌ ǇǊƻǘƻΣ ȌŜ ƧǎŜƳ ǎƛ Řƻǎǘ ȊŀǑŜƭ (polovinu ǘǊŀǎȅ ƧǎŜƳ ǑŜƭ 
ƘƻǊƴƝ ŎŜǎǘƻǳύΦ tƻőƝǘłƳΣ ȌŜ ŘŞƭƪŀ ǘǊŜƪǳ ōȅƭŀ мп ƪƳ κ пΦр ƘƻŘƛƴȅΦ YŘȅȌ ƧǎŜƳ ǎŜ ǾǊłǘƛƭ ƪ autu, tak VP 
nikde nebyl, ȊǌŜƧƳŠ ǎŜ ǾǊŀŎŜƭ Řƻ ǘłōƻǊŀ ǇŠǑƪȅΦ YŘȅȌ ƧǎŜƳ ǎŜ ǾǊłǘƛƭ ƧłΣ ǘŀƪ ōȅƭƻ ƻƪƻƭƻ ǑŜǎǘŞ ƘƻŘƛƴȅ ŀ ±t 
ǇǌƛǑŜƭ ƻ ƘƻŘƛƴǳ ǇƻȊŘŠƧƛΦ 5ŀƭǑƝ ǵȌŀǎƴȇ ŘŜƴΗ ~ƭƛ ƧǎƳŜ ǎǇłǘ ƻƪƻƭƻ Ǉǻƭ ŘŜǾłǘŞΦ 

 
Lake Louise - ¢Ŝƴǘƻ ƴłȊŜǾ ǎŜ ǾȊǘŀƘǳƧŜ ƴŀ ǘǌƛ ǇƻƧƳȅΥ   

1. [ŜŘƻǾŎƻǾŞ ƧŜȊŜǊƻ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜ 

 

Smaragdovou 
ȊŜƭŜƶ ǾƻŘȅ 
ȊǇǻǎƻōǳƧŜ 
αƪŀƳŜƴƴł 
ƳƻǳƪŀάΣ 

ƪǘŜǊƻǳ ǇǌƛƴłǑƝ 
do jezera 
voda z ǘŀƧƝŎƝŎƘ 
ƭŜŘƻǾŎǻ ƴŀŘ 

jezerem. 
±ƻŘƴƝ ǇƭƻŎƘŀ 
Ƴł ǾŜƭƛƪƻǎǘ 
0.8 km2. 

 

bŀ ƻōǊłȊƪǳ őΦ 
н ǾƛŘƝƳŜ 
ƴŜƧŜƴ ȊłƳŜƪΣ 
ŀƭŜ ƛ ƭȅȌŀǌǎƪȇ 

ǊŜǎƻǊǘΣ ƪǘŜǊȇ ƴŀōƝȊƝ ǌŀŘǳ ǇŜǎǘǊȇŎƘ ŀƪǘƛǾƛǘΥ ŀƭǇǎƪŞ ƭȅȌƻǾłƴƝΣ ōŠȌŜŎƪŞ κ ǘǳǊƛǎǘƛŎƪŞ ǘǊŀǘŠΣ ƘŜƭƛ-skiing a 
ǎƴƻǿōƻŀǊŘƛƴƎΦ ½ŀƳǊȊƭŞ ƧŜȊŜǊƻ Ǉŀƪ ǳƳƻȌƶǳƧŜ ƛ ōǊǳǎƭŜƴƝΣ ǊȅōŀǌŜƴƝ ƴŀ ƭŜŘŠΦ 5ŀƭǑƝ ŀƪǘƛǾƛǘȅ Ƨǎƻǳ ƴŀǇǌΦ ƧƝȊŘŀ 
ƴŀ ǎƴŠȌƴŞƳ ǎƪǵǘǊǳ ƴŜōƻ ǎŜ ǇǎƝƳ ǎǇǌŜȌŜƴƝƳΣ ŎƘǻȊŜ ƴŀ ǎƴŠȌƴƛŎƝŎƘ ŀ ƭŜȊŜƴƝ Ǉƻ ƭŜŘƻǾȇŎƘ ǎǘŠƴłŎƘΦ 
[ȅȌŀǌǎƪȇ ǊŜǎƻǊǘ ƧŜ ǇǊǾƴƝƳ ƳƝǎǘŜƳ ƻƪǊǳƘǳ CL{ aƛǎǘǊƻǾǎǘǾƝ ǎǾŠǘŀ Ǿ ŀƭǇǎƪŞƳ ƭȅȌƻǾłƴƝΣ ǇƻŘ ƴłȊǾŜƳ Lake 
Louise Winterstart World Cup. WŜŘƴł ǎŜ ƻ ƴŜƧǇǊŜǎǘƛȌƴŠƧǑƝ ƭȅȌŀǌǎƪȇ ȊłǾƻŘ ǎŜȊƽƴȅ Ǿ YŀƴŀŘŠΦ 
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2. ½łƳŜƪ κ ƘƻǘŜƭ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜ 

 

3. hǎŀŘŀ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜΥ ƴŀŘƳƻǌǎƪł ǾȇǑƪŀ мсллƳΤ ǇƻőŜǘ όǎǘłƭȇŎƘύ obyvatel 1041; rozloha 90 ha 

 

 

½ŀƧƝƳŀǾȇ ƻōǊłȊŜƪ ς ǇǌŜŘ ƻǎŀŘƻǳ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜ ƧŜ ǇǌŜŎƘƻŘ ŘłƭƴƛŎŜ ǇǊƻ ȊǾŠǌ 

YŜ ŘƴŜǑƪǳ ƧǎŜƳ ƴŀƧŜƭ сору ƪƳΦ 
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Sobota 27.8. 

tǊƻǘƻȌŜ ƴŀŘƳƻǌǎƪł ǾȇǑƪŀ ƴŀǑŜƘƻ ƪŀƳǇǳ ƧŜ мслл Ƴ ƴŀŘ ƳƻǌŜƳΣ ǘŀƪ ǎŜ ƴŜƴƝ Ŏƻ ŘƛǾƛǘΣ ȌŜ Ǌłƴƻ ƧŜ ƻǇŠǘ 
ŎƘƭŀŘƴƻΦ tƻŘƭŜ ȊłȊƴŀƳǻΣ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜ ȊŀȌƝǾł ǎǳōŀǊƪǘƛŎƪŞ ƪƭƛƳŀΦ tǊǻƳŠǊƴŞ ǊƻőƴƝ ǎƴŠƘƻǾŞ ǎǊłȌƪȅ Ƨǎƻǳ 
3.3 m a v ȊƛƳŠ ōȅƭȅ ȊŀȊƴŀƳŜƴłƴȅ ǘŜǇƭƻǘȅ ƛ ǇƻŘ - рлϲ/Φ ± ƭŞǘŠ Ƨǎƻǳ ōŠȌƴł ǎǾŠȌƝ ŀȌ ƳǊŀȊƛǾł ǊłƴŀΣ ŀ 
chƭŀŘƴŞ ŘƴȅΦ {ƴŠȌƛǘ ƳǻȌŜ Ǿ ƪǘŜǊƻǳƪƻƭƛǾ ǊƻőƴƝ ŘƻōǳΦ 

hǇǳǎǘƛƭƛ ƧǎƳŜ błǊƻŘƴƝ ǇŀǊƪ .ŀƴŦŦ ŀ ȊŀƳƝǌƛƭƛ Řƻ ŘŀƭǑƝƘƻ btΣ ŀ ǎƛŎŜ Yoho National Park, abychom se 
ǇƻƪƻŎƘŀƭƛ ǇƻƘƭŜŘŜƳ ƴŀ ƻƘǊƻƳƴȇ ǾƻŘƻǇłŘ Takakkaw Falls, ǘŀƪȌŜ ȊǇłǘƪȅ Řƻ ǇǊƻǾƛƴŎƛŜ .ǊƛǘƛǎƘ 
/ƻƭǳƳōƛŀΦ bŜƧǾȅǑǑƝ ōƻŘ ǾƻŘƻǇłŘǳ ƧŜ олн Ƴ ƻŘ ƧŜƘƻ ȊłƪƭŀŘƴȅΣ ǎŀƳƻǘƴł ǾȇǑƪȅ ǾƻŘƻǇłŘǳ ƧŜ ǾǑŀƪ 
αǇƻǳȊŜά нсл ƳŜǘǊǻΦ 

άTakakkawέΣ ǾƻƭƴŠ ǇǌŜƭƻȌŜƴƻ Ȋ ƛƴŘƛłƴǎƪŞƘƻ 
ƴłǌŜőƝ /ǊŜŜΣ ȊƴŀƳŜƴł ƴŠŎƻΣ Ƨŀƪƻ αǘƻ ƧŜ ǵȌŀǎƴȇάΦ 
±ƻŘƻǇłŘ ƧŜ ƴŀǇłƧŜƴ Ȋ ledovece Daly Glacier, 
ƧŜƴȌ ƧŜ ǎƻǳőłǎǘƝ ƭŜŘƻǾŞƘƻ ǇƻƭŜ ²ŀǇǳǘƛƪ LŎŜŦƛŜƭŘΦ 
[ŜŘƻǾŜŎ ȊŀƧƛǑǙǳƧŜ ǎǘłƭȇ ƻōƧŜƳ ǾƻŘȅ ƛ Ǿ ǇǊǻōŠƘǳ 
ƭŜǘƴƝŎƘ ŘƴǻΣ ŀ ǾȅǘǾłǌƝ ǘŜŘȅ ƻōƭƝōŜƴƻǳ ŀǘǊŀƪŎƛ ǇǊƻ 
ǘǳǊƛǎǘȅΣ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ƴŀ ƧŀǌŜΣ ƪŘȅ Ǿ ŘƻōŠ ǘłƴƝ ǎƴŠƘǳ 
ƧŜ ǾƻŘƻǇłŘ Ǿ ǘƻƳ ƴŜƧƭŜǇǑƝƳΦ 
Byli jsme tu docela brzy, a ōȅƭƻ ǎƴŀŘƴŞ ƴŀƧƝt 
ƳƝǎǘƻ ƪ ǇŀǊƪƻǾłƴƝ όŎƻȌ ƴŜǇƭŀǘƛƭƻ Ȋŀ ŘǾŠ ƘƻŘƛƴȅύΦ 
Wŀƪƻ ƻōǾȅƪƭŜ ƧǎƳŜ ǎŜ ǊƻȊŘŠƭƛƭƛΦ ±t ŘłǾŀƭ 
ǇǌŜŘƴƻǎǘ Ȋǻǎǘŀǘ Ǿ ǵŘƻƭƝΣ ȊŀǘƝƳŎƻ Ƨł ƧǎŜƳ ǾȅǑŜƭ ƴŀ 
ǎǘŜȊƪǳ ǾŜŘƻǳŎƝ Řƻ ƻǇŀőƴŞƘƻ ǎǾŀƘǳ ǇǊƻǘƛ 
ǾƻŘƻǇłŘǳ, ǇƻŘƝǾŀǘ se na ledovec DalyΣ ƪǘŜǊȇ 
α̈ ȌŀǎƴŞƳǳά ŘƻŘłǾł ǾƻŘǳΦ  

Z parkƻǾƛǑǘŠ ƧǎŜƳ ǎŜ ǾȅŘŀƭ Ǉƻ ǇǊƻǳŘǳ ǌŜƪȅ ŀȌ 
k ŎƘŀǘŠ ²ƘƛǎƪŜȅƧŀŎƪ όмΦм ƪƳύΣ ŀ ǇƻǘƻƳ ƴŀǎǘƻǳǇƛƭ 
na stezku Icetrail. V ǇǊǳŘƪŞƳ ǎǘƻǳǇłƴƝ ƧǎŜƳ 
ǇƻƪǊŀőƻǾŀƭ ŀǎƛ нΦс ƪƳΦ ¢ƻ ȊƴŀƳŜƴłΣ ȌŜ ǘǊŜƪ byl 
ƪǊłǘƪȇ ǇƻǳȊŜ оΦт x 2 =7.4 km. 

bŀŘ ǾƻŘƻǇłŘŜƳ ƧŜ ǾƛŘŠǘ ƭŜŘƻǾŜŎ Daly Glacier 
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αtǌŜƧƛ ƘŜȊƪȇ ŘŜƴΗάΦ aŀƳƛƴƪŀ vzadu ƴŜǎŜ Ƴŀƭƻǳ Ƙƻƭőƛőƪǳ ŀ ǳ ƴƻƘƻǳ Ƨƛ ōŠȌŜƭ ƛ ŘǊǳƘȇ ǇŜǎΦ{ǘƻǳǇŀƭƛ Řƻ 
ǎǘŜƧƴŞƘƻ ǎǾŀƘǳ ǇǊƻǘƛ ǾƻŘƻǇłŘǳΣ ȊŀǘƝƳŎƻ Ƨł ǎŜ ǳȌ ǾǊŀŎŜƭ ȊǇłǘƪȅ 

5ƴŜǎΣ Ǉƻ ǾǑŜŎƘ ǘŠŎƘ ƪǊłǎƴȇŎƘ ŘƴŜŎƘ ōŜȊ ŘŜǑǘŠΣ Ȋŀőŀƭƻ ǇǊǑŜǘΣ ǘŀƪȌŜ ƳƻƧŜ ŘŜǑǘƛ-ƻŘƻƭƴł ōǳƴŘŀ ǎŜ 
poprvŞ objevila venku z ōŀǘƻƘǳΦ ½Ǉłǘƪȅ ǳ ŀǳǘŀ ƧǎŜƳ byl ŘǌƝǾŜ ƴŜȌ ±t, ŀ ǳǾŀǌƛƭ ǎƛ tedy ǇƻƭŞǾƪǳ όȊŀ 
ǎǘłƭŞƘƻ ŘŜǑǘŠύΦ tƻƪǳŘ ƳłƳ ƘƻǾƻǌƛǘ ƻ ǾŀǌŜƴƝΣ ǘŀƪ Ƨł ƧǎŜƳ ǇƻǳȌƝǾŀƭ ǇƭȅƴƻǾȇ Ǿŀǌƛő Ǌłƴƻ ƛ ǾŜőŜǊΣ ƪŀȌŘȇ 
ŘŜƴΣ ȊŀǘƝƳŎƻ ƳǻƧ ȊƪǳǑŜƴŠƧǑƝ ǇǌƝǘŜƭ ǎŜ ǘƝƳ ǾǻōŜŎ ƴŜȊŀōȇǾŀƭΦ .ȅƭ ȊǾȅƪƭȇ ƧƝǎǘ ǎǘǳŘŜƴƻǳ ǎǘǊŀǾǳΣ ŀ ǳ ǘƻƘƻ 
Ȋǻǎǘŀƭ ŎŜƭƻǳ Řƻōǳ όŀȌ ƴŀ ǇłǊ ƳǊŀȊƛǾȇŎƘ ǊłƴΣ ƪŘȅ Ƴƛ ŘƻǾƻƭƛƭΣ ŀōȅŎƘ Ƴǳ ǳǾŀǌƛƭ őŀƧύΦ  

 

tǌƛ ŎŜǎǘŠ ƴŀ ȊłǇŀŘ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎǘŀǾƛƭƛ ǳ Emerald Lake v ƪŀƴŀŘǎƪȇŎƘ {ƪŀƭnaǘȇŎƘ ƘƻǊłŎƘ 

Emerald Lake ό{ƳŀǊŀƎŘƻǾŞ ƧŜȊŜǊƻύ ǎŜ ƴŀŎƘłȊƝ Ǿ Národním parku Yoho ŀ ƧŜ ƴŜƧǾŠǘǑƝ ȊŜ ǾǑŜŎƘ см ƧŜȊŜǊ 
v btΣ ƧŀƪƻȌ ƛ ƧŜŘƴƻǳ Ȋ ƴŜƧǾŠǘǑƝŎƘ ǘǳǊƛǎǘƛŎƪȇŎƘ ŀǘǊŀƪŎƝ ǇŀǊƪǳΦ {ǘŜȊƪŀ ǾŜŘƻǳŎƝ ƻƪƻƭƻ ƪƻǳȊŜƭƴŞƘƻ ƧŜȊŜǊŀ ƧŜ 
ŘƭƻǳƘł рΦн ƪƳΣ ǇǊǾƴƝ őłǎǘ ǎǘŜȊƪȅ ƧŜ ŘƻǎǘǳǇƴł ƛ ǇǊƻ ƛƴǾŀƭƛŘƴƝ ǾƻȊƝƪȅ ŀ ƛƴǾŀƭƛŘȅΣ ƪǘŜǌƝ ƻōǘƝȌƴŠ ŎƘƻŘƝΦ 
V ǇǊǻōŠƘǳ ƭŜǘƴƝŎƘ ƳŠǎƝŎǻ ƧŜ ƳƻȌƴŞ ǇǊƻƴŀƧƳƻǳǘ ƪŀƴƻŜΤ ȊŀǘƝƳŎƻ Ǿ ȊƛƳƴƝƳ ƻōŘƻōƝ ƧŜ ƧŜȊŜǊƻ ƻōƭƝōŜƴŞ ǳ 
ōŠȌƪŀǌǻΦ 
Vzhledem k ǾȅǎƻƪŞ ƴŀŘƳƻǌǎƪŞ ǾȇǑŎŜ ōȇǾł ƧŜȊŜǊƻ ȊŀƳǊȊƭŞ ƻŘ ƭƛǎǘƻǇŀŘǳ Řƻ őŜǊǾƴŀΦ WŀǎƴŠ ǘȅǊƪȅǎƻǾŠ 
ƳƻŘǊƻǳ ōŀǊǾǳ ǾƻŘŠ ŘƻŘłǾŀƧƝ ƧŜƳƴł ȊǊƴƝőƪŀ ǾłǇŜƴŎŜ όǇƻŘƻōƴŠ Ƨŀƪƻ [ŀƪŜ [ƻǳƛǎŜύΣ ǇǌƛőŜƳȌ 
ƴŜƧǾȇǊŀȊƴŠƧƛ ƧŜ ǘƻ ǾƛŘŠǘ Ǿ őŜǊǾŜƴŎƛΣ ƪŘȅ ŘƻŎƘłȊƝ ƪ ǘłƴƝ ƴŀ ƻƪƻƭƴƝŎƘ ƘƻǊłŎƘΦ 
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±ǑŜŎƘƴȅ ǾƭŀƪȅΣ ŀǙ ǳȌ Ǿ YŀƴŀŘŠ ƴŜōƻ Ǿ ¦{!Σ ōȅƭȅ ǾȌŘȅ ƴŜǎƳƝǊƴŠ ŘƭƻǳƘŞΣ ŀ ŀőƪƻƭƛǾ ƧŜ ƻōǾȅƪƭŜ ǘłƘƭƻ ƛ ǾƝŎŜ 
ƴŜȌ ǘǌƛ ƭƻƪƻƳƻǘƛǾȅΣ ǾȌŘȅ ƧŜƭƛ ǇƻƳŀƭǳΦ bŜōȅƭ ƴŜƻōǾȅƪƭŞΣ Ȍe ƪƻƭŜƳƧŘƻǳŎƝ ǘǳǊƛǎǘŞΣ Ƨŀƪƻ Ƴȅ, ƳłǾŀƭƛ ƴŀ 
ǎǘǊƻƧǾǻŘŎŜ ŀ ƴŀƻǇŀƪΦ 

 

.ȅƭƻ ǇƻȊŘŠ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜ ŀ ƴŀǑƝ ƘƭŀǾƴƝ ǎǘŀǊƻǎǘƝ ōȅƭƻ ƴŀƧƝǘ ƪŀƳǇΦ ! Ƨŀƪƻ ǾȌŘȅΣ ǘƻ ōȅƭŀ ŘƻŎŜƭŀ ƴŀǇƧŀǘł 
ǎƛǘǳŀŎŜΦ YŘȅȌ ǎŜ ƴłƳ ǘƻ ŘƭƻǳƘƻ ƴŜŘŀǌƛƭƻΣ ǘŀƪ ƧǎƳŜ ǇǊƻōƭŜƳŀǘƛƪǳ ǾƛŘŠƭƛ ƪŀȌŘȇ Ǉƻ ǎǾŞƳΦ Jakmile byl 
ƪŀƳǇ αƴŀ ǎǾŠǘŠάΣ ǘŀƪ ȊŀǾƭłŘƭŀ ǇƻƘƻŘŀΣ ǇǊƻǘƻȌŜΣ Ƨŀƪ ƧǎŜƳ ƧƛȌ ǌƝƪŀƭΣ ǎǘƳƝǾŀƭƻ ǎŜ ōǊȊȅ ŀ Ƴȅ Ŏƻ ƴŜƧŘǌƝǾŜ 
ȊŀǇŀŘƭƛ Řƻ ǎǇŀŎłƪǻΦ  ¢ƻƘƻ ǾŜőŜǊŀ ƧǎƳŜ ŀƭŜ ƴŀǊŀȊƛƭƛ ƘƴŜŘ ƴŀ ŘǾŀ ƪŀƳǇȅ Ȋŀ ǎŜōƻǳΣ Ǿ ƭƻƪŀƭƛǘŠ [ƻƻǇ 
Brook. Oba ōȅƭƛ ǇǊłȊŘƴŞΣ ƳƻƪǊŞΣ ǘƳŀǾŞ ŀ ŎƘƭŀŘƴŞΦ tǊƻƘƭƝŘƭƛ ƧǎŜƳ ǇǊǾƴƝ ƪŀƳǇ ŀ ƻŘƧŜƭƛ Řƛ ŘǊǳƘŞƘƻΣ ŀǎƛ н 
ƪƳ ƻŘ ǎŜōŜΦ [Ɲōƛƭ ǎŜ ƴłƳ ǾƝŎŜ ǘŜƴ ǇǊǾƴƝΣ ŀ ǘŀƪ ƧǎŜƳ ǎŜ ǾǊłǘƛƭƛΦ aŜȊƛǘƝƳ ǘŀƳ ǇǌƛƧŜƭƻ ŀǳǘƻ ŀ ƳŀƭȇƳ 
karavanem. Vzhledem k ǇƻƘƻŘƭƝΣ ƧǎƳŜ ǎƛ ǾȅōǊŀƭƛ ǇŀǊŎŜƭǳ ǇƻōƭƝȌ ŎƘŀƭǳǇȅΣ ǾŜ ƪǘŜǊŞ ōȅƭȅ ƭŀǾƛŎŜΣ ǎǘƻƭȅ ŀ 
kamnŀ ƴŀ ŘǌŜǾƻΦ Y ǊŜǎǘǊƻƻƳ ǘƻ ōȅƭƻ ǘŀƪŞ ōƭƝȊƪƻΦ bŀǑŜ ǇŀǊŎŜƭŀ ōȅƭŀ ƘƴŜŘ ǾŜŘƭŜ ƪŀƳǇŜǊǻ v karavanu. 

tǊƻǘƻȌŜ ǇǊǑŜƭƻΣ ǘŀƪ ƧǎƳŜ Ǒƭƛ ǾŜőŜǌŜǘ Řƻ ŎƘŀƭǳǇȅΣ 
ŀ ǘŀƳ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎŜǑƭƛ ǎ ƴŀǑƛƳƛ ǎƻǳǎŜŘȅ-ƳƭŀŘƝ ƭƛŘŞ 
s ŘǾŠƳŀ ŘŠǘƳƛΦ aƭŀŘȇ ƳǳȌ ōȅƭ ~ǾȇŎŀǊ ŀ ƧŜƘƻ 
ȌŜƴŀ YŀƴŀřŀƴƪŀΣ ǎŜȊƴłƳili se v Irsku na 
ŘƻǾƻƭŜƴŞΦ WƻƘƴŀǎ όƧƳŞƴƻ ~ǾȇŎŀǊŀύ ǎŜ 
ƻŘǎǘŠƘƻǾŀƭ Řƻ YŀƴŀŘȅ ŀ ǘŀŘȅ ǘŜř ȌƛƧŜΦ {ǘŀǊǑƝƳǳ 
ŎƘƭŀǇŎƛ ōȅƭȅ о Ǌƻƪȅ ŀ ƧŜƘƻ ƳƭŀŘǑƝ ǎŜǎǘǌŜ ōȅƭƻ 
1.5 let. 

Za celou dobu, co jsme kempovali, jsme nikde 
ƴŜǊƻȊŘŠƭłǾŀƭƛ ƻƘŜƶΣ ŀƭŜ ǘŀŘȅ ƪ tomu byla ta 
ƴŜƧƭŜǇǑƝ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘ ς ǇǊǑŜƭƻΣ ǎǘƳƝǾŀƭƻ ǎŜΣ ōȅƭƻ 
chladno, a ve srubu őŜƪŀƭƛ ƴłŘƘŜǊƴȇ ƪŀƴŀŘǎƪȇ 
ƪŀƳƴŀ ƴŀ ŘǌŜǾƻΣ ǎ ƴŜƪƻƴŜőƴƻǳ Ȋłǎƻōƻǳ 
ƪǾŀƭƛǘƴƝŎƘ ǎǳŎƘȇŎƘ ǇƻƭŜƴΦ bŀǾǊƘƴǳƭ ƧǎŜƳ 

WƻƘƴŀǎƻǾƛΣ ȌŜ ǎƛ ȊŀǘƻǇƝƳŜ ŀ ǇƻŘŠƭƝƳŜ ǎŜ ƻ ǇƻȌŀŘƻǾŀƴȇ ǇƻǇƭŀǘŜƪΣ a on s ǵǎƳŠǾŜƳ ǎƻǳƘƭŀǎƛƭΦ ±ŜŘƭŜ 
ǎǊǳōǳ ōȅƭŀ ǾŜƭƛƪł ƪǻƭƴŀ Ǉƭƴł ŘǌŜǾŀΣ ƴŀǑŜƭ ƧǎŜƳ ȊŘŜ ǎǳŎƘŞ ƪǳǎȅ ōǌƝȊƻǾŞ ƪǻǊȅΣ ǘŀƪȌŜ ǊƻȊŘŠƭŀǘ ƻƘŜƶ 
ƴŜōǳŘŜ ǇǊƻōƭŞƳΦ Y ǘƻƳǳ ǎŜ ǇǌƛŘŀƭ ƛ 
WƻƘƴŀǎΣ ƪŘȅȌ ǎŜ ǎǾȇƳ {ǿƛǎǎ !ǊƳȅ 
ƴƻȌŜƳ ǾȅǘǾƻǌƛƭ ƴŀ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ǘŜƴőƝŎƘ 
ǇƻƭŜƴŜŎƘ αƘǌŜōŜƴά -  hobliny na 
ƻƪǊŀƧƝŎƘ ƴŀǑǘƝǇƴǳǘȇŎƘ ǇƻƭŜn. 
Netrvalo dlouho, a v kamnech 
ǇƭłǇƻƭŀƭ ƻƘŜƶ - ŘǾƝǌƪŀ ƧǎƳŜ ǎƛ ƴŜŎƘŀƭƛ 
ƻǘŜǾǌŜƴŀΣ aby ǾȊƴƛƪƭƻ ƻǘŜǾǌŜƴŞ 
ƻƘƴƛǑǘŠ, ŀ Ƴȅ ǾǑƛŎƘƴƛ ƧǎƳŜ ǎŜ ǇǌŜŘ 
ƴŠƧ ǇƻǎŀŘƛƭƛ ƴŀ ƭŀǾƛŎƛƛΣ ƴŀ ǎǘǻƭ ƧǎŜƳ ǎƛ 
Řŀƭƛ ƧƝŘƭƻΣ ŀ ōȅƭƻ ƴłƳ ŘƻōǌŜΦ bŀǘƻƭƛƪ 
ŘƻōǌŜΣ ȌŜ WƻƘƴŀǎ Ǉƻ ǾŜőŜǌƛ ǇǌƛƴŜǎƭ ƛ 
ƭłƘŜǾ ǎƪǾŠƭŞƘƻ ƪŀƴŀŘǎƪŞƘƻ 
őŜǊǾŜƴŞƘƻ ǾƝƴŀΦ ±Ŝƴƪǳ ǇǊǑŜƭƻΣ ōȅƭŀ 
tma a zima, ale u kamen bylo moc 
ǇǌƝƧŜƳƴŠΦ bŀǑŜ ŎŜǎǘƻǾłƴƝ Ǿ USA a 
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YŀƴŀŘŠ ƴŜƳƻƘƭƻ Ȋƪƻƴőƛǘ ƭŞǇŜΦ Wł ƧǎŜƳ WƻƘƴŀǎƻǾƛ ǾȅǇǊłǾŠƭ ƻ ǎǾŞƳ ƭȅȌƻǾłƴƝ Ǿ Einsiedelnu, ve 
~ǾȇŎŀǊǎƪǳΣ ŀ Ǉƻōȅǘǳ ǾŜ ²ŅŘŜƴǎǾƛƭǳ ǇǌŜŘ пл ƭŜǘȅΦ hƴ ƛ ƧŜƘƻ ȌŜƴŀ ƻōŠ ƳƝǎǘŀ ƳƝǎǘƻ ŘƻōǌŜ ȊƴŀƭƛΦ 2ŜǊǾŜƴŞ 
ǾƝƴƻ ōȅƭƻ ǎƪǾŠƭŞΣ ŀ WƻƘƴŀǎ Ƴƛ ǌŜƪƭΣ ȌŜ ǾȌŘȅ ǇƛƧƝ ƪŀƴŀŘǎƪŞΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƧŜ ǾȇōƻǊƴŞ ŀ ƳƝǎǘƴƝΤ ōȅƭ ǘƻ a9w[h¢ 
/!.9wb9¢ нлмо όtǊƻŘǳŎŜŘ ōȅ ²ƛƴŜǊȅ ŀ ¢ǊƛōǳǘŜ ǘƻ ǘƘŜ hƪŀƴƎŀƴ ±ŀƭƭŜȅΣ ./ ±v!ύΦ tǊƻǎǘŠ ƳƻŎ ǇǌƝƧŜƳƴȇ 
ǾŜőŜǊΦ 

/ŀƳǇ ōȅƭ ƳŀƧŜǘƪŜƳ {ǘłǘƴƝŎƘ ƭŜǎǻ ŀ ǎǘłƭ /!5 мрΦлл ǾőŜǘƴŠ ŘǌƝǾƝ Řƻ ƪŀƳŜƴΦ 

YŜ ŘƴŜǑƴƝƳǳ Řƴƛ ƧǎƳŜ ǳƧŜƭƛ срум ƪƳΦ 

Nedělě 28.8. 

BRITSKÁ KOLUMBIE 

włƴƻ ōȅƭƻ ƳƻƪǊŞ ŀ ǎǘłƭŜ ŘǊƻōƴŠ ǇǊǑŜƭƻΤ ǘŜǇƭƻǘŀ уϲ/Φ tǌŜŘ 
ǎƴƝŘŀƴƝ ƧǎŜƳ ƻǇŠǘ ȊŀǇłƭƛƭ Ǿ kamnech, a nemohl jsem odolat 
ŀōȅŎƘ ƴŜǳŘŠƭŀƭ ŦƻǘƪǳΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ŘƻƳŀ ƧǎŜƳ ƳŠƭ ǘŞƳŠǌ ǎǘŜƧƴȇ 
ƳƻŘŜƭΦ aǻƧ ƘƻƭŀƴŘǎƪȇ ƪŀƳŀǊłŘ wǳǳŘ Ƴƛ ǇƻƳƻƘƭ ǎ designem, 
Ƨł ǎŜƘƴŀƭ ƳŀǘŜǊƛłƭ ŀ ƳǻƧ Ǉŀƴǘłǘŀ ƧŜ ǾȅǘǾƻǌƛƭΦ wǳǳŘ Ǿ ǘŞ ŘƻōŠ 
ƳŠƭ ƴƻǊǎƪł ƪŀƳƴŀ Wq¢¦[ bмму ŀ ǇǊƻǎǘŠ ǇƻŘƭŜ ƴƛŎƘ ǇǌƛǑŜƭ ǎŜ 
ǎǾȇƳ ƴłǾǊƘŜƳΦ ¢ƻ bylo v ǊƻŎŜ мфутΣ ƪŘȅ ǎŜ ƴƻǊǎƪł ƪŀƳƴŀ ǳ 
ƴłǎ ƴŜǇǊƻŘłǾŀƭŀΦ aƻŘŜƭΣ ȊǾŀƴȇ Dh[9aΣ ōȅƭ ƴŀǘƻƭƛƪ ǵǎǇŠǑƴȇΣ 
ȌŜ Ǉƻ ǊƻŎŜ мфуф ƧǎŜƳ ǇǊƻŘŀƭ ƧŜƧƛŎƘ ǇƭłƴŜƪ ǾȇǊƻōŎƛ ƪŀƳŜƴ Ǿ 2w 
ŀ Ȋŀ ƻōŘǊȌŜƴƻǳ őłǎǘƪǳ ǎƛ ƪƻǳǇƛƭ ƭƝǎǘŜƪ ƴŀ ŀǳǘƻōǳǎ Řƻ [ƻƴŘȇƴŀΣ 
ŀ ǘƝƳ ƻŘǎǘŀǊƻǾŀƭ ǎǾŞ ǇƻŘƴƛƪłƴƝ ƻ ƻōƻǊǳ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ ǘǊłǾƴƝƪǻΦ 
Po 25 

ƭŜǘŎƘ ƧǎŜƳ Dh[9a ƴŀƘǊŀŘƛƭ ƻǊƛƎƛƴłƭŜƳ Wq¢¦[ 
N118. 

tǌŜŘ ƻŘƧŜȊŘŜƳ ƧǎŜƳ ǑŜƭ ǎ ±t ƴŀ ƪǊłǘƪƻǳ proƘƭƝŘƪǳ 
ƻƪƻƭƝΣ ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ƴłǎ zaujala ǎǘŀǊł ȌŜƭŜȊƴƛőƴƝ 
ǎǘǾŀōŀ Ȋŀ ƴŀǑƛƳ ǘłōƻǊŜƳΦ  

LƴŦƻǊƳŀőƴƝ ǘŀōǳƭŜΥ  tǊǾƴƝ ǇǌŜƳƻǎǘŠƴƝ ƪ ǇǊǻǎƳȅƪǳ 
Rogers ōȅƭŀ ŘǌŜǾŠƴł ǎǘŀǾōŀΣ Řƻ ƪǘŜǊŞ ǾǑŀƪ Ȋŀ 
ǇǊƻǾƻȊǳ ǇƻǎǘŀǾƛƭƛ ǇƛƭƝǌŜ ȊŜ ȌǳƭȅΦ tǌƛ ǎǘŀǾōŠ όмфмлύ 
ǎƳŜǘƭŀ ƭŀǾƛƴŀ ру ŘŠƭƴƝƪǻΦ 

½ŀǘƝƳŎƻ Ǿ ǘłōƻǌŜ ǇǊǑŜƭƻΣ ǘŀƪ ƴŀ ǾǊŎƘƻƭŎƝŎƘ ƘƻǊ 
ƴŀǇŀŘƭ őŜǊǎǘǾȇ ǎƴƝƘΦ 

 

¢Ŝƴǘƻ ŘǌŜǾŠƴȇ ŘƻƳŜƪ - Restroom-byl naprosto ŘƻƪƻƴŀƭȇΣ őƛǎǘȇ ŀ ǇƻƘƻŘƭƴȇ 
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bŜȌ ƧǎƳŜ ƻǇǳǎǘƛƭƛ ƪŜƳǇΣ ǘŀƪ ƧǎŜƳ 
ǑŜƭ ǌƝŎƛ αIŀǾŜ ŀ ƎƻƻŘ Řŀȅά 
ƳƭŀŘȇƳ ǎȅƳǇŀǘƛŎƪȇƳ ƭƛŘŜƳ- 
WƻƘƴŀǎƻǾƛΣ ƧŜƘƻ ȌŜƴŠ ŀ ŘŠǘŜƳΦ 

Jenom trochu slov k tomu 
ǎƪǾŠƭŞƳǳ őŜǊǾŜƴŞƳǳ ǾƝƴǳΣ ƪǘŜǊŞ 
ƴŀōƝŘƴǳƭ WƻƘƴŀǎ ǾőŜǊŀ ǾŜőŜǊ. Bylo 
ǾȅǇŠǎǘƻǾłƴƻ Ǿ ǵŘƻƭƝ Okanagan, 
ŎƻȌ ƧŜ ŘǊǳƘł ƴŜƧǾŠǘǑƝ Ǿƛƴŀǌǎƪł 
oblast v YŀƴŀŘŠΦ WŜ ȊŘŜ ǾȅǎłȊŜƴƻ 
ƴŀ пΣллл Ƙŀ ǾƛƴƛŎΣ ŎƻȌ ǾȅŘł ƴŀ 
фл҈ ǇǊƻŘǳƪŎƛ ǾŜǑƪŜǊŞƘƻ ǾƝƴŀ 
v .ǊƛǘǎƪŞ YƻƭǳƳōƛƛΦ ±ƛƴƛŎŜ ǎŜ 
ǘłƘƴƻǳ ǇƻŘŞƭ мор ƪƳ ŘƭƻǳƘŞƘƻ 
jezera Okanagan. Najdeme zde 
ǊƻȊƭƛőƴȇ ǘŜǊŞƴ ǎ őŜǘƴȇƳƛ 
ƳƛƪǊƻƪƭƛƳŀǘƛŎƪȇƳƛ ȊƽƴŀƳƛ ŀ 
ǇǻŘƴƝƳƛ ǘȅǇȅΣ ƪǘŜǊŞ ǇǌƛǎǇƝǾŀƧƝ 
k ŎƘŀǊƪǘŜǊǳ ǵȊŜƳƝ hƪŀƴŀƎŀƴǳΦ 
Produkce ǾƝƴŀ Ǿ ǘŞǘƻ ƻōƭŀǎǘƛ se 
datuje od 1850, kdy se do oblasti 
Řƻǎǘŀƭƛ ǇǊǾƴƝ Ƴƛǎƛƻƴłǌƛ ŀ ōȅƭƛ ǘƻ 
ǇǊłǾŠ ƻƴƛΣ ƪŘƻ Ȋŀőŀƭ ǎ ǾȇǎŀŘōƻǳ 
ǾƛƴƛŎ ǇǊƻ ǾȇǊƻōǳ ǇƻǎǾłǘƴŞƘƻ ǾƝƴŀΦ 
tƻőłǘƪŜƳ нлΦ ǎǘƻƭŜǘƝ ǾŜŘƭŀ 
prohibice alkoholu v YŀƴŀŘŠ ƪŜ 
ȊǊǳǑŜƴƝ ǇǊǾƴƝŎƘ ǾƛƴƛŎ 
v hƪŀƴŀƎŀƴǳ ŀ ƪƻƳŜǊőƴƝ 
ǾƛƴŀǌǎǘǾƝ ǎŜ ǾȊǇŀƳŀǘƻǾŀƭƻ ŀȌ Ǉƻ 

ǊƻŎŜ мфолΦ hŘ ǘŞ ŘƻōȅΣ ŀȌ Řƻ 
ǇƻƭƻǾƛƴȅ мфтлΣ ōȅƭƻ ƳƝǎǘƴƝ 
ǾƛƴŀǌǎǘǾƝ ȊŀƳŠǌŜƴƻ ǾȇƘǊŀŘƴŠ ƴŀ 
ǇǊƻŘǳƪŎƛ ƻǾƻŎƴȇŎƘ ǾƝƴ ƴŜōƻ ǾƝƴ 
z ƘȅōǊƛŘƴƝŎƘ ƘǊƻȊƴǻΦ WŜȊŜǊƻ 
Okanagan vȅǘǾłǌƝ ƳƝǊƴŞ 
ƳƛƪǊƻƪƭƛƳŀ ŀ ƻōƭŀǎǘ Ƴł Ǉƻ ŎŜƭȇ 
Ǌƻƪ ǾŜƭƛŎŜ ƴƝȊƪŞ ǎǊłȌƪȅΦ 

RƻȊƭƻǳőƛƭ jsem se s Johnasem a 
ƴŀǑŜ ŎŜǎǘŀ ǾŜŘƭŀ ƻǇŠǘ ƴŀ ȊłǇŀŘ. 
Netrvalo dlouho a dojeli jsme do 
ƳŠǎǘŀ Revelstoke. .ȅƭƻ ȊŀƭƻȌŜƴƻ 
YŀƴŀŘǎƪƻǳ ǇŀŎƛŦƛŎƪƻǳ ȌŜƭŜȊƴƛŎƝ 
(CPR)v ŘƻōŠ ǾȇǎǘŀǾōȅ ȌŜƭŜȊƴƛőƴƝ 
ǘǊŀǘŠΣ ǊƻŎŜ муулΤ ƴŜƧŘǻƭŜȌƛǘŠƧǑƝƳ 
ǇǊǻƳȅǎƭŜƳ ǘŞ Řƻōȅ ōȅƭƻ 
ƘƻǊƴƛŎǘǾƝΦ wŜǾŜƭǎǘƻƪŜ ŘǊȌƝ 
ƪŀƴŀŘǎƪȇ ǊŜƪƻǊŘΣ Ŏƻ Řƻ ƳƴƻȌǎǘǾƝ ǎƴŠƘƻǾȇŎƘ ǎǊłȌŜƪΦ ± ǇǊǻōŠƘǳ ȊƛƳȅ мфтм-тн ƴŀǇŀŘƭƻ ǊŜƪƻǊŘƴƝŎƘ 
24.пт Ƴ ǎƴŠƘǳ ƴŀ ǎƻǳǎŜŘƴƝ ƘƻǊǳ aǘΦ /ƻǇŜƭŀƴŘΦ bŀ ǎŀƳƻǘƴŞ ƳŠǎǘƻ ǎǇŀŘƭƻ т.79 m ǎƴŠƘǳΣ ŎƻȌ ōȅƭƻ ƻ 
ƴŠƪƻƭƛƪ ƳŜǘǊǻ ǾƝŎŜ ƴŜȌ ǎǘǌŜŎƘȅ ǳ őŜǘƴȇŎƘ ƳŠǎǘǎƪȇŎƘ ŘƻƳǻΦ                                      
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 YǘŜǊȇƪƻƭƛǾ ƳƝǎǘƴƝ ƘǌōƛǘƻǾ ǾȌŘȅ ǇƻǎƪȅǘƴŜ ƻƪŞƴƪƻ 
Řƻ Ƴƛƴǳƭƻǎǘƛ ŘŀƴŞ ƭƻƪŀƭƛǘȅΣ ǘŀƪȌŜΣ ƪŘȅȌ ǳȌ ƧǎƳŜ ƧŜƭƛ 
ƻƪƻƭƻΣ ǘŀƪ ƧǎŜƳ ȊŀǎǘŀǾƛƭΣ ŀ Ǒƭƛ ǎŜ ǇƻŘƝǾŀǘΦ YǊƻƳŠ 
ƧŜŘƴŞ ǇŀƴƝΣ ƪǘŜǊł ǳƘǊŀōƻǾŀƭŀ ǎǇŀŘŀƴŞ ƭƛǎǘƝΣ ȊŘŜ 
ƴƛƪŘƻ ƴŜōȅƭΦ ½ŀǘƝƳŎƻ ƧǎŜƳ ǎƛ őŜǘƭ ƴłǇƛǎȅ ƴŀ 
ƴłƘǊƻōƴƝŎƘ ƪŀƳŜƴŜŎƘΣ ǘŀƪ ±t ǑŜƭ Ȋŀ ǘƻǳ ǇŀƴƝΣ ŀōȅ 
ǎŜ ȊŜǇǘŀƭ ƴŀ ǎǇǊłǾƴȇ őŀǎ όƳŠƭƛ ƧǎƳŜ ǊƻȊƘłȊŜƴŞ 
őŀǎƻǾŞ ȊƽƴȅύΣ ƻŘ ǘƻƘƻ ƻƪŀƳȌƛƪǳ ǎŜ ƴłƳ Ƴƛƭł ǇŀƴƝ 
Ȋŀőŀƭŀ ǾŠƴƻǾŀǘ ŀ ƴŜƳƻƘƭŀ ǇǌŜǎǘŀǘ ƘƻǾƻǌƛǘΦ tƻŘƭŜ 
ƧŜŘƴƻƘƻ ǎƭƻǾŀΣ ƪǘŜǊŞ ƧǎŜƳ ǇƻǳȌƛƭΣ ǎƛ ƳȅǎƭŜƭŀΣ ȌŜ 
jsem z LǊǎƪŀΣ ŀƭŜ ǾȊłǇŠǘƝ όǇƻŘƭŜ ŘŀƭǑƝŎƘ ǎƭƻǾύ ǘƻ 
ƻŘǾƻƭŀƭŀΦ tǊƻǎǘŠ ŎƘǘŠƭŀ ǎ ƴŠƪȇƳ ƘƻǾƻǌƛǘΣ 
ǾȅǇǊŀǾƻǾŀƭŀ ƻ ǎǾŞƳ ǎǘǊȇŎƛΣ ƪǘŜǊȇ ǘǳ ōȅƭ ǇƻƘǌōŜƴΣ 

IǌōƛǘƻǾ ƳŠǎǘŀ wŜǾŜƭǎǘƻƪŜ                                   ŀƭŜ Ƴȅ ǳȌ ƳǳǎŜƭƛ ƧŜǘΦ tǊƻǘƻȌŜ ƘƻǊǳ wŜǾŜƭǎǘƻƪŜΣ ƴŀ ƪǘŜǊƻǳ 
ƧǎƳŜ ǎǇŠŎƘŀƭƛΣ ŘƻōǌŜ ȊƴŀƭŀΣ ǘŀƪ ǎŜ ǊƻȊƭƻǳőƛƭŀ ǎŜ ǎƭƻǾȅΥ α tƻƧŜŘŜ ƴŀƘƻǊǳΣ ƴŀƘƻǊǳΣ ƴŀƘƻǊǳΧάΦ ½ŀ Ƴŀƭƻǳ 
ŎƘǾƝƭƛ ƧǎŜƳ ȊƧƛǎǘƛƭΣ ȌŜ ƳŠƭŀ ǇǊŀǾŘǳΦ {ƛƭƴƛŎŜ Meadows in the Sky Parkway  ǾŜŘƻǳŎƝ ƴŀ Mt.Revelstoke 

ƴŜƳŠƭŀ ƪƻƴŎŜΣ ǎŀƳŞ ǎŜǊǇŜƴǘƛƴȅ ς ŘŞƭƪŀ нс 
ƪƳΤ ǎǘƻǳǇłƴƝ ȊŜ пулƳ όƳŠǎǘƻύ ƴŀ ǇǌƛōƭƛȌƴŠ 
нлллƳ όƘƻǊƴƝ ǇŀǊƪƻǾƛǑǘŠύΦ aƝǎǘƴƝ ŎȅƪƭƛǎǘŞ se 
ȊŘŜ ǇǊŀǾƛŘŜƭƴŠ ǘǊŞƴǳƧƝ όǘȇǊŀƧƝύΗ 

tƻƪǳŘ ōȅŎƘ ƳƻƘƭ ǇƻǊƻǾƴŀǘ ƘǌōƛǘƻǾȅ Ǿ 9ǾǊƻǇŠ 
s ǘŠƳƛ Ǿ ¦{!κYŀƴŀŘŠΣ ǘŀƪ ƴŀ ǇǊǾƴƝ ǇƻƘƭŜŘΣ 
ǇŀǊŎŜƭȅ ȊŘŜ Ƨǎƻǳ ƳƴƻƘŜƳ ǾŠǘǑƝΣ ƧŜ ȊŘŜ ǇǊƻǎǘŠ 
ǾƝŎŜ ƳƝǎǘŀ όƳƭǳǾƝƳ ŀƭŜ ƻ ƳŜƴǑƝŎƘ 
ǾŜƴƪƻǾǎƪȇŎƘ ƳŠǎǘŜŎƘΣ ƛ ƪŘȅȌ ǘƻǘƻ ƳŠǎǘƻ 
ƴŜōȅƭƻ Ȋŀǎ ǘŀƪ ƳŀƭŞ). ±ŠǘǑƛƴƻǳ ǘŀƪŞ ƴłƘǊƻōƴƝ 
ŘŜǎƪȅκƪŀƳŜƴȅ Ƨǎƻǳ ǇƻƭƻȌŜƴȅ Řƻ ȊŜƳŠΣ ƳŠƭ 
ōȅŎƘ ǌƝŎƛ Řƻ ǘǊłǾƴƝƪǳΣ ŀ ƴŜǎǘƻƧƝ ǾŜǊǘƛƪłƭƴŠΣ Ƨŀƪƻ 
tomu je v 9ǾǊƻǇŠΦ 

 

Na Mt. Revelstoke ǘƻ ōȅƭƻ ǘǊƻŎƘǳ ǇǌŜǇƭƴŠƴŞ ŀǳǘȅ ƛ ǘǳǊƛǎǘȅΣ ŀ ōȅƭ ȊŘŜ ǇǊƻōƭŞƳ ǎ ǇŀǊƪƻǾłƴƝƳΦ ¢ƻƘƻ ŘƴŜ 
se zde ǘƻǘƛȌ konal ȊłǾƻŘ v ŘłƭƪƻǾŞƳ ǇǌŜǎǇƻƭƴƝƳ ōŠƘǳΣ ŀƭŜ Ŏƻ ǎŜ ƴŜǎǘŀƭƻΣ ƴŀ ǘǊŀǘƛ ǎŜ ƻōƧŜǾƛƭƛ ƎǊƛȊȊƭȅ 

ƳŜŘǾŠŘƛΣ ƪǘŜǌƝ ǎŜ ƪǊƳƛƭƛ ƴŀ 
ȊƛƳǳ ōƻǊǻǾƪŀƳƛΣ ŀ ǘŀƪ ōȅƭƻ 
ǘǌŜōŀ ǘǊŀǙ ȊƳŠƴƛǘΦ !ƭŜ 
ǎǘŜƧƴŠΣ ǇǌŜŘǎǘŀǾŀΣ ȌŜ ōŠȌŎƛ 
ǳǘƝƪŀƧƝ ƳŜȊƛ ƳŜŘǾŠŘȅΧ 

aŠǎǘƻ wŜǾŜƭǎǘƻƪŜ ς pohled 
z hory Revelstoke 

tƻ ƴłǾǊŀǘǳ Ȋłǘƪȅ Řƻ ƳŠǎǘŀΣ 
jsme si koupili 
v ǎǳǇŜǊƳŀǊƪŜǘǳ ƎǊƛƭƻǾŀƴŞ 
ƪǳǌŜ ǎ ƘŀǊƴƻƭƪȅ ŀ 
ǇƻƻōŠŘǾŀƭƛ Ǿ ŀǳǘŠΦ 2ŜǊǎǘǾƻǳ 
ƪłǾǳ ƧǎƳŜ ǎƛ Řŀƭƛ ǳ 
ōŜƴȊƛƴƻǾŞ ǇǳƳǇȅΦ bƻΣ ŀ 
Ǉŀƪ ƧǎƳŜ Ǒƭƛ ǎƘłƴŠǘ ƭłƘŜǾ 
ǇŠƪƴŞƘƻ ƪŀƴŀŘǎƪŞƘƻ 
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őŜǊǾŜƴŞƘƻ ǾƝƴŀ ǇǊƻ tŀǾƭŀ ǾŜ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊǳΦ bŜōȅƭƻ ǘƻ ǘŀƪ ǘŠȌƪŞΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ƧǎŜƳ ƘƭŜŘŀƭ ǎǘŜƧƴŞ ǾƝƴƻΣ Ƨŀƪƻ 
ƴłƳ ƴŀōƝŘƴǳƭ WƻƘƴŀǎ Ƴƛƴǳƭȇ ǾŜőŜǊΣ ōȅƭƻ ǾȇǘŜőƴŞΦ 

Ulice MacKenzie, Revelstoke 

 

Vyjeli jsme z ƳŠǎǘŀ ƴŀ ȊłǇŀŘ 
ǎƳŠǊŜƳ ƴŀ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊΦ aŠƭƻ ǘƻ 
ōȇǘ ƧŜǑǘŠ ƴŠŎƻ ǇǌŜǎ слл ƪƳ! Trasa 
po Trans - Canada Hwy 1 vedla 
ƧŜŘƴƻǘǾłǊƴƻǳ ŀ ƴǳŘƴƻǳ ƪǊŀƧƛƴƻǳΦ 
2ŀǎ ƻŘ őŀǎǳ ǎŜ ƻōƧŜǾƛƭ ƴłǇƛǎ 
R.A.A.P. (hƘƭŀǎǘŜ Ǉȅǘƭłƪȅ ŀ 
ȊƴŜőƛǑǙƻǾŀǘŜƭŜ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ), na 
ǳǾŜŘŜƴŞ ǘŜƭŜŦƻƴƴƝ őƝǎƭƻΦ 

2ŀǎ ǳōƝƘŀƭ ŀ ōȅƭƻ ƴłƳ ǘǌŜōŀ ƴŀƧƝǘ 
ƪŀƳǇΦ WŜƭƛ ƧǎƳŜ ǳȌ ƴŠƪƻƭƛƪ ƘƻŘƛƴ 

ŀ ƴƛƪŘŜ ȌłŘƴł ǾŜǎƴƛŎŜ ŀƴƛ ƳŠǎǘƻΣ ƧŜƴom ǇǊłȊŘƴŞ ǇǊƻǎǘƻǊȅ ŀ ǵƴŀǾƴł ƧƝȊŘŀΣ ǎǘƻǾƪȅ ƪƳΦ 

 

Trans-Canada Hwy 1-ǎƳŠǊ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊΣ ŘƭƻǳƘł ǘƻ ŎŜǎǘŀ ƧŜŘƴƻǘǾłǊƴƻǳ ƪǊŀƧƛƴƻǳ 

 

 Iǿȅ ./Φ р όŘłƭƴƛŎŜ .Ǌƛǘǎƪł YƻƭǳƳōƛŜ рύΦ tƻ ŘŀƭǑƝŎƘ ǇłǊ ƘƻŘƛƴłŎƘ ƻŘōƻőƪŀ ƪ ƳŠǎǘŜőƪǳ aŜǊǊƛǘǘ 

bŀǑǘŠǎǘƝ ƧǎƳŜ ǎŜ ǇǌƛōƭƝȌƛƭƛ ƳŀƭŞƳǳ ƳŠǎǘŜőƪǳ MerrittΦ .ǊȊȅ ƧǎƳŜ ǳǾƛŘŠƭƛ Ȋƴŀőƪǳ ƪŜ kampu a sjeli 
k ƴŠƳǳΦ ±ȅǇŀŘŀƭ ŀƭŜ ƻǇǳǑǘŠƴȇΦ YŀǊŀǾŀƴȅ ǘǳ ōȅƭƛΣ ŀƭŜ ǎǘŀǊȇ ŀ ȌłŘƴƝ ƭƛŘŞΦ bŀ ƘƭŀǾƴƝ ǎƛƭƴƛŎƛΣ ǇǌŜŘ 
ƻŘōƻőŜƴƝƳ ƴŀ aŜǊǊƛǘǘΣ ƧǎŜƳ ǎƛ ǾǑƛƳƭ ƛƴŦƻǊƳŀőƴƝƘƻ ǎǘǌŜŘƛǎƪŀ, a tak ƧǎŜƳ ǎŜ ǘŀƳ ǾǊłǘƛƭΦ tǌŜǎǘƻȌŜ ǳȌ ōȅƭƻ 
т ǾŜőŜǊΣ ǘŀƪ ōȅƭƻ ƧŜǑǘŠ ƻǘŜǾǌŜƴƻΦ tƻǊŀŘƛƭƛ ƴłƳΣ ƪŘŜ ƴŀƧŘŜƳŜ ǎǇǊłǾƴȇ ƪŀƳǇΣ ȊŀǾƻƭŀƭƛ ǘŀƳ ŀ ǇƻǘǾǊŘƛƭƛΣ ȌŜ 
ƳŀƧƝ ƳƝǎǘƻΦ YŀƳǇ ōȅƭ ƘƴŜŘ Ȋŀ ǘƝƳ ƻǇǳǑǘŠƴȇƳΣ ǳ ƪǘŜǊŞƘƻ ƧǎƳŜ ǳȌ ōȅƭƛΦ Jmenoval se Moon Shadow 
camp RV @ CAD 25.20, byƭ ǳ ǌŜƪȅ ŀ ƳŠƭ ǾǑŜ ǇƻǘǌŜōƴŞ - ǘŜǇƭŞ ǎǇǊŎƘȅΣ ǇǊłŘŜƭƴǳ ŜƭŜƪǘǌƛƴǳ ƪ ƴŀōƝƧŜƴƝ 
ōŀǘŜǊƛƝΣ ¢±Σ ǇǊƻǎǘŠ ǾǑŜΦ YŜ ŘƴŜǑƴƝƳǳ Řƴƛ ƧǎŜƳ ǳƧŜƭ срум ƪƳΦ 
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Pondělí 29.8. 

5ƴŜǎ Ǌłƴƻ ōȅƭƻ ƴŜȊǾȅƪƭŜ ǘŜǇƭƻΣ млϲ/Φ ±t ǎŜ ƻǇŠǘ pokƻǳǑŜƭ Ǿƻƭŀǘ tŀǾƭŀΣ ŀƭŜ ȊōȅǘŜőƴŠ. 5ƴŜǎ ǾŜőŜǊ ǳȌ 
ōǳŘŜƳŜ ǎǇłǘ Ǿ ŘƻƳŠΣ a ǘŀƪ ǾǑŜŎƘƴȅ ƪŀǊǘƻƴƻǾŞ ŘŜǎƪȅΣ ƪǘŜǊŞ ƧǎƳŜ ƳŠƭƛ ǇƻŘ ǾȊŘǳŎƘƻǾȇƳƛ ƳŀǘǊŀŎŜƳƛΣ 
ǎƪƻƴőƛƭƛ ǳ popelnic, oholili jsme ǎŜ ŀ ƻōƭŞƪƭƛ őƛǎǘŞ ƪƻǑƛƭŜΦ ½ǇŠǘ Řƻ ŎƛǾƛƭƛȊŀŎŜΗ PǌŜŘ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊŜƳ byla 

ǎƛƭƴƛőƴƝ ȊłŎǇa ƴŀ ŘłƭƴƛŎƛ όǾŜŘƭŜ ƴłǎ ǎǘłƭ ǘȅǇƛŎƪȇ 
ƪŀƴŀŘǎƪȇ ƪŀƳƛƻƴ ς соΦр ǘ Ҍ ǾƭŜƪΤ ŘŞƭƪŀ 17 m) a my 
ztratili 1-н ƘƻŘƛƴȅΦ [Ɲōƛƭŀ ǎŜ Ƴƛ ǘŀǘƻ Ȋƴŀőƪŀ ǎƳŠǊ 
HOPE όαbŀŘŠƧŜάύΗ bŀŘŠƧŜ ŦǳƴƎƻǾŀƭŀΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ǎŜ Ƴƛ 
ǇƻŘŀǌƛƭƻ ǊƻȊƧŜǘ ƳǻƧ {!¢-NAV, kam jsem zadal 
ŀŘǊŜǎǳ ƴŀ tŀǾƭŀΦ .ŜȊ ƴŀǾƛƎŀŎŜ ōȅŎƘƻƳ ǘŠȌƪƻ ƧŜƘƻ 
domek hƭŜŘŀƭƛΦ .ȅƭ ƧǎŜƳ ǊłŘΣ ȌŜ Ƴƛ ƴŀǾƛƎŀŎŜ Ȋŀőŀƭŀ 
ŦǳƴƎƻǾŀǘΣ ǇǊƻǘƻȌŜ ǇǌƝǑǘƝ ŘŜƴ ƧǎƳŜ ƳǳǎŜƭƛ od Pavla 
ƧŜǘ ǇǌŜǎ ŎŜƭŞ ƳŠǎǘƻ ƴŀ ƭŜǘƛǑǘŠΣ ŀ ƻōłǾłƳ ǎŜΣ ȌŜ ōŜȊ 

ƴŀǾƛƎŀŎŜ ōȅ ǘƻ ōȅƭƻ αƴƻ-ƘƻǇŜάΗ Na ǇǌŜŘƳŠǎǘƝ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊǳ ƧǎƳŜ ǎŜ ǎǘŀǾƛƭƛ ƴŀ ǾŜƭƛŎŜ ŘƻōǊŞ ƧƝŘƭƻ 
v ǊŜǎǘŀǳǊŀŎƛ ǌŜǘŠzce 
Dixie Lee (znal jsem 
Ȋƴŀőƪǳ ƻŘ ƳŞ ŎŜǎǘȅ ƴŀ 
wh¦¢9 ссΣ ŀ ǾŠŘŠƭΣ ȌŜ 
ƳŀƧƝ ǾȇōƻǊƴƻǳ ƴŀōƝŘƪǳ), 
a k Pavlovi jsme dorazili 
ƪǊłǘŎŜ Ǉƻ ǇƻƭŜŘƴƛΦ 

{ǘǌŜŘ ƳŠǎǘŀ ±ŀƴŎƻǳǾŜǊ 

tǊƻǘƻȌŜ bylo ǾƻƭƴŞ 
ƻŘǇƻƭŜŘƴŠΣ ŀ ŀƭǇƝƴƪłƳ 
ƧǎŜƳ ƴŜǊƻȊǳƳŠƭΣ tak 

ƧǎŜƳ ǇƻȌłŘŀƭ tŀǾƭƻǾǳ ƳŀƴȌŜƭƪǳ {ƘŀǊƻƴΣ ȊŘŀƭƛ ōȅ ƳƻƘƭŀ ƧŜǘ ǎŜ Ƴƴƻǳ ŀ ǳƪłȊŀǘ Ƴƛ ƴłōǌŜȌƝ ŀ ƳǳǎŜǳƳ ve 
VancouveruΣ ŀ ƻƴŀ ǎƻǳƘƭŀǎƛƭŀΦ tǌŜŘ ƭŜǘȅ Ȍƛƭŀ ǇǌƝƳƻ ǾŜ ƳŠǎǘŠΣ ŀ ǘŀƪ ȊŘŜ Ȋƴŀƭŀ ƪŀȌŘƻǳ ǳƭƛŎƛΦ ½ŀǇŀǊƪƻǾŀƭƛ 
ƧǎƳŜ ƴŀ ƴłōǌŜȌƝ ŀ Ǒƭƛ ƻƪƻƭƻ ƳǳǎŜŀΣ ƪǘŜǊŞ ǾǑŀƪ ǳȌ v р ƘƻŘƛƴ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜ ōȅƭƻ ȊŀǾǌŜƴo. Sharon vȅǇǊłǾŠƭŀ 
ƻ ǎǾŞƳ ƳƭłŘƝΣ Ƨŀƪ ōȅƭŀ ǎƻǳőłǎǘƝ ƪƻƳǳƴƛǘȅ ILttL9{Σ ƘƻǾƻǌƛƭŀ ƻ ǎǾȇŎƘ ŎŜǎǘƻǾŀǘŜƭǎƪȇŎƘ ŘƻōǊƻŘǊǳȌǎǘǾƝŎƘ ŀ 
ƻ ǎǾŞ ǇǊłŎƛ Ǿ ƳŠǎǘǎƪŞ ƴŜƳƻŎƴƛŎƛΦ .ȅƭƻ ǘƻ ǇǌƝƧŜƳƴŞ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜΣ ŀ ǳōŠƘƭƻ ǾŜƭƛŎŜ ǊȅŎƘƭŜΦ bŀ ȊǇłǘŜőƴƝ 
ŎŜǎǘŠ ƧǎŜƳ ƴŀǇƻǎƭŜŘȅ ƴŀǘŀƴƪƻǾŀƭ ǘǊƻŎƘǳ ōŜƴȊƛƴǳΣ ŀōȅŎƘƻƳ Ǌłƴƻ ǎ ±t ŘƻƧŜƭƛ ƴŀ ƭŜǘƛǑǘŠ όƴŜƳŠƭƻ ŎŜƴǳ 
ǘŀƴƪƻǾŀǘ ƳƴƻƘƻΣ ƴŜōƻǙ ǎƛ ǎǇƻƭŜőƴƻǎǘ ǎǘŜƧƴŠ ǵőǘǳƧŜ Ȋŀ Ǉƭƴƻǳ ƴłŘǊȌύΦ 

tŀǾŜƭ ǇǌƛǇǊŀǾƛƭ velmi chutnou ǾŜőŜǌƛΣ ŀ 
ǇǊƻǘƻȌŜ ƪ ŘƻōǊŞƳǳ ƧƝŘƭǳ ǇŀǘǌƝ i ƭŀƘƻŘƴŞ 
ǾƝƴƻΣ ǘŀƪ ƻǘŜǾǌŜƭ ƭłƘŜǾ ƪŀƴŀŘǎƪŞƘƻ 
Merlotu, kterou dostal od ƴłǎ 

 

tŀǾŜƭ ƛ {ƘŀǊƻƴ ƴłƳ ƘƻŘƴŠ ǇƻƳƻƘƭƛΦ  
½ƴŀƭƻǎǘ ƳƝǎǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ a jejich 
ƻƘǊƻƳƴł ƻŎƘƻǘŀΣ to bylo k ƴŜȊŀǇƭŀŎŜƴƝΦ 
bƻΣ ŀ ǇǊƻǘƻȌŜ Pavel ƳƭǳǾƛƭ őŜǎƪȅ 
(eƳƛƎǊƻǾŀƭ Řƻ YŀƴŀŘȅ Ƨŀƪƻ ƳƭŀŘȇ ƳǳȌύ 
ŀ ƴŀǾƝŎΣ ƛ Ƨŀƪƻ ǑǇƛőƪƻǾȇ ǇŠǎǘƛǘŜƭ ŀƭǇƝnek 
όǎƴƝƳŜƪ ǳƪŀȊǳƧŜ ƧŜƘƻ ȊŀƘǊŀŘǳ), tak 
v ƴŠƳ ±t ƴŀǑŜƭ ǘƻƘƻ ƴŜƧƭŜǇǑƝƘƻ 
partnera k ƴŜƪƻƴŜőƴȇƳ ŘƛǎƪǳȊƝƳΦ  ½ 

ǘƻƘƻ ƧǎŜƳ ƳŠƭ ǊŀŘƻǎǘ ƛ ƧłΣ ƴŜōƻǙ ƴŜōȅƭƻ ǘǌŜōŀ ǇǌŜƪƭłŘŀǘΣ ŀ ǘŀƪ ƧǎŜƳ ƧŜƴƻƳ Ƴƭőƪȅ ǇƻǎƭƻǳŎƘŀƭΣ 
ǇƻǎƭƻǳŎƘŀƭ ŀ ǇƻǎƭƻǳŎƘŀƭΦ bŀǇǊƻǎǘƻ ǊŜƭŀȄǳƧƝŎƝ ȊłǾŠǊ Ǉƻ ǘŀƪƻǾŞƳ ƴŜǳǾŠǌƛǘŜƭƴŞƳ ŘƻōǊƻŘǊǳȌǎǘǾƝ ŀ 
ƴŀōƛǘŞƳ ǇǊƻƎǊŀƳǳΦ 
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tƻǇǊǾŞ Ǉƻ ƴŠƪƻƭƛƪŀ ǘȇŘƴŜŎƘ ŘƭƻǳƘȇ ŀ ƴŜǇǌŜǊǳǑƻǾŀƴȇ ǎǇłƴŜƪΦ tŀǾŜƭ nachystaƭ ǾȅŘŀǘƴƻǳ ǎƴƝŘŀƴƛΣ 
ǇƻƳƻƘƭ ƴłƳ Ǿȅőƛǎǘƛǘ ŀǳǘƻ ŀ ƴŀǎŀŘƛǘ ȊŀŘƴƝ ǎŜŘŀőƪȅΣ ƪǘŜǊŞ ǎƪƭŀŘƻǾŀƭ ǾŜ ǎǾŞ ƎŀǊłȌƛΦ {ŀƳƻȊǌŜƧƳŠΣ ȌŜ ƳŠ 
ƪƻŎƻǳǊ [ƻǳƛǎŜ ƧŜǑǘŠ ƧŜŘƴƻǳ ǾȅǎǘǊŀǑƛƭΣ ŀ ǘƻΣ ƪŘȅȌ ƧǎŜƳ ƴŜŎƘŀƭ ƻǘŜǾǌŜƴŞ ǇǌŜŘƴƝ ŘǾŜǌŜ ƻŘ ŘƻƳǳΣ ŀ tŀǾŜƭ 

Ƙƻ ƴŜƳƻƘƭ ƴŀƧƝǘ ŀ ŘŠǎƛƭ ǎŜΣ ȌŜ ǇƻƪǳŘ [ƻǳƛǎŜ 
ƴŜƴŀƧŘŜƳŜ Řƻ ǾŜőŜǊŀΣ ǘŀƪ ƧŜƧ ǎŜȌŜǊŜ ǾŜőŜǊ 
ƴŠƧŀƪŞ ŘƛǾƻƪŞ ȊǾƝǌŜΦ ¦ƭŜǾƛƭƻ ǎŜ ƳƛΣ ƪŘȅȌ ǎŜ ǘŜƴ 
ȊŀǘǊŀŎŜƴȇ [ƻǳƛǎŜ ƻǇŠǘ ƻōƧŜǾƛƭΗ  
V poledne jsem nastavil SAT-NAV k ƭŜǘƛǑǘƛ ŀ 
Ǉƻ ǊƻȊƭƻǳőŜƴƝ ǎ Pavlem a Sharon, jsme 
ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƴŀ ƭŜǘƛǑǘŠΣ ƴŜƧǇǊǾŜ ƪ ǇǻƧőƻǾƴŠ ŀǳǘΣ 
ƪŘŜ ǾǑŜ ǇǊƻōŠƘƭƻ Ǿ ǇƻǌłŘƪǳ ŀ ǇǌƝǇƭŀǘŜƪ ōȅƭ 
ǇƻǳȊŜ Ȋŀ Ǉƭƴƻǳ ƴłŘǊȌ ǇŀƭƛǾŀΦ bŀƧŜȊŘƛƭ ƧǎŜƳ 
7018 km όŘƻōǌŜΣ ȌŜ ƧǎŜƳ ƳŠƭ ǘŀǊƛŦ ƴŀ 
ƴŜƻƳŜȊŜƴȇ ǇƻőŜǘ ƪƳύΦ ±t ƴŜǌƝŘƛƭΣ ŀƭŜ ŘŠƭŀƭ 
Ƴƛ ƴŀǾƛƎłǘƻǊŀΦ 

tŀǾƭƻǾŀ ŀƭǇƝƴƪłǌǎƪł ȊŀƘǊŀŘŀ ƴŀ ǇǌŜŘƳŠǎǘƝ 
/ƻǉǳƛǘƭŀƳΦ ±ƛŘŠƭ ȊŘŜ ƛ őŜǊƴŞƘƻ ƳŜŘǾŠŘŀ 

 

.ȇǾł ǾŠǘǑƛƴƻǳ Řƻǎǘ ǘŠȌƪŞ ƴŀƧƝǘ ǘƻƘƻ ǎǇǊłǾƴŞƘƻ ǇŀǊǙłƪŀ ƴŀ ƪŀȌŘƻǳ ŎŜǎǘǳΣ ŀƭŜ ƳȅǎƭƝƳΣ ȌŜ ǘŜƴǘƻƪǊłǘ ǘƻ 
ƪƭŀǇŀƭƻ ǇǊƻ ƴłǎ ƻōŀΦ L ƪŘȅȌ ƧǎƳŜ ƻōŀ ƴŀǊƻȊŜƴƛ ǾŜ ȊƴŀƳŜƴƝ Berana όƧǎƳŜ ǘǾǊŘƻƘƭŀǾƝ ŀ ƴŜǵǎǘǳǇƴƝΣ ŎƻȌ 
ƳǻȌŜ ōȇǘ ǇǊƻōƭŞƳύΣ ǘŀƪ ƴŀ ŘǊǳƘƻǳ ǎǘǊŀƴǳ ƧǎƳŜ ƻōŀ ŘǾŀ ȊƴŀőƴŠ ƴŜȊłǾƛǎƭƝΣ ƻōŀ ƳƛƭǳƧŜƳŜ ƘƻǊȅ ŀ ƻōŀ 
ƳƭǳǾƝƳŜ ŀƴƎƭƛŎƪȅΦ bŜƳŠƭƛ ƧǎƳŜ ǇǊƻōƭŞƳ ƧƝǘ ǎƛ αǇƻ ǎǾŞƳάΣ ŀ ǘƻ ƴłƳ ǾƭŀǎǘƴŠ ƛ ǾȅƘƻǾƻǾŀƭƻΦ Wł ƧǎŜƳ ǎŜ 
mohl ȊŀǇƻǾƝŘat, s ƪȇƳ ƧǎŜƳ ŎƘǘŠƭΣ ȊŀǘƝƳŎƻ ±t ƳƻƘƭ ƳeditƻǾŀǘ ǳ ƪŀȌŘŞƘƻ ƪŀƳŜƴŜ / vodoǇłŘǳΣ ƪǘŜǊȇ 
ǎŜ ƭƝōƛƭ ƧŜƳǳΦ bŀǑŜ ŀǊƎǳƳŜƴǘȅ ōȅƭȅ ǌƝŘƪŞ ŀ ōŜȊǾȇȊƴŀƳƴŞΦ włŘ ōȅŎƘ ǇƻŘŠƪƻǾŀƭ ±ƭŀǎǘƝƪƻǾƛ Ȋŀ ǇǌƝǇǊŀǾǳ 
ƛǘƛƴŜǊłǌŜ ŀ Ȋŀ ǇǌƝƭŜȌƛǘƻǎǘ ǇƻȊƴłǾat to Ŏƻ ƳłƳ ǊłŘ ς HORY, ŘEKY A LESY. 

 

 

tƝǎŜƶΣ ƪǘŜǊł Ƴƛ őŀǎǘƻ ǇǌƛƧŘŜ ƴŀ ƳȅǎƭΣ ƪŘȅȌ ǎƛ ǳȌƝǾłƳ ȊłȊǊŀƪǻ ǇǌƝǊƻŘȅ ƧŜ αGracias a la vidaά- 5ŠƪǳƧƛ Ȋŀ 
ȌƛǾƻǘΦ tƝǎŜƶ ǎƭƻȌƛƭŀ ŀ ƴŀȊǇƝǾŀƭŀ ±ƛƻƭŜǘŀ tŀǊǊŀΣ /ƘƛƭŜΦ ½ǇŠǾŀőƪŀ Wƻŀƴ .ŀŜȊ ǇƝǎŜƶ ǊƻȊǑƝǌƛƭŀ Ǉƻ ŎŜƭŞƳ ǎǾŠǘŠΦ 


